
                                                        Referat fra afdelingsmødet Stadion Alle 

afd. 11 

                                                           Ikast Andelsboligforening. 

                                                         Mandag d. 13 november 2017. 

             Tilstede var  Jan - Melahat - Anne Mai - Camilla - Susanne - Jeanette - Anne grethe 

                                                        Fraværende  Vibeke fra FFPT. 

 

1.  Dagsorden godkendt. 

2.  Referat godkendt. 

3.  Camilla og Anne grethe referede til deres havedag med 4H i Københaven, der kom mange gode  

     indtryk om hvordan andre laver/styrer deres haver, nogle har bier, andre dyrker og spiser  

     afgrøderne sammen, nogle har marker som laves til plante områder, der laves en mappe som kan 

     beses i bestyrelsens lokale under nr. 73. 

     Unge piger bruger bestyrelsens lokale til at mødes, de hygger og snakker, der er ca. 5-7 piger. 

     Billeder af bestyrelsen og beboer weekend kommer i en pjece i december, bestyrelsen vil gerne  

     have spalteplads i nyhedsbrevet til at fortælle om genbrugsbutikken og banko.   

 

4.  

     A+B+C  udskydes til januar 2018,  Tysklandsturen evalueres til næste møde. 

      

     D.  Altaner - der skal mødes til debat, ny arbejdsgruppe  Melahat - Camilla - Jeanette,  find en dag 

           så vi kan komme videre. 

 

     E.   Der bliver lavet en beboerkalender 2018, kalenderen går over 2 måneder indtil videre, 

           arbejdsgruppe  Vibeke fra FFPT og Jeanette. 



 

      F.  Julefrokost - bestyrelsen mødes d. 15-12 kl. 18   der er aftalt hvem der tager hvad med, 

           Husk masser af godt humør  :-) 

 

5.   

      A.  Facebook kører stadig på lavt blus. 

      B.  Julestue, der er 17 deltager voksne og børn, der laves dekorationer og sælges gran - ler 

          Gløgg - Æbleskiver - sodavand, tovholder Susanne og Anne grethe. 

      C.  Budgettet og regnskab er godkendt af formanden. 

           Banko blev aflyst i november p.g.a deltagelse, næste gang d. 10 december, tjek pjecen 

           som allerede er omdelt til alle lejemål. 

      D.   Tysklandstur - fremvisning af billet og pas før påstigning af bussen, Jan og Anne grethe kontrollere. 

 

6.   Afdelingsbestyrelsen har vedtaget at sige ja til en landskabsarkitekt og beboerindragelse. 

7.   Intet nyt. 

8.   Anna Mai forlader afdelingsbestyrelsen fra d. 1-1-2018  da hun flytter. 

9.   Næste afdelingsbestyrelses møde 9 januar 2018 kl. 19. 

10.   

         A.  Hjemmeside skal op dateres med nuværende medlemmer af afdelingsbestyrelsen. 

         B.  Fjernelse af barnevogne/klapvogne - barnecykler og andre former for legetøj fra trappeopgange, 

              Udskifte gamle entre-nøgler til nyt system. 

         C.  Ny tilflyttere får velkommen til Stadion Alle med oplysninger om Afdelingsbestyrelsen og 

              aktivitetskalender. 

      


